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رییس شورای شهر تهران:

تاکسیرانی از هفته آینده سیستم برخط را اجرا می کند
رییس شورای شهر تهران با اشاره به وضعیت نامناسب انباشت زباله در 
ته��ران در عین حال گفت: تعداد زباله گردها کمتر و قراردادهای پیمانکاران 

اصلاح شده است .
به گزارش ایس��نا، مهدی چمران پیش از آغاز دویست و نود و هشتمین 
جلسه شورای شهر تهران در جمع خبرنگاران درباره دستورات جلسه شورا، 
اظهار کرد: تصویب رقم نهایی متمم بودجه س��ال ۱۴۰۳ ش��هرداری تهران، 
ارائه گزارش مدیرعامل آتش نش��انی به مناس��ب روز آتش نشان، بررسی نامه 
فرماندار تهران در خصوص اعتراض هیات تطبیق به »اصلاحیه مصوبه تعیین 
نرخ بلیت و کرایه وس��ایل حمل ونقل عمومی ش��هر تهران در سال ۱۴۰۳ و 
قرائت گزارش کمیس��یون های عمران و حمل ونقل، برنامه و بودجه و نظارت 
و حقوقی و نیز بررس��ی طرح »الحاق یک ماده به مصوبه "الزام ش��هرداری 
تهران به انتش��ار عمومی اطلاعات شهرس��ازی" و قرائت گزارش مش��ترک 
کمیسیون های شهرسازی و معماری و برنامه و بودجه، در دستور کار جلسه 

دویست و نود و هشتم شورا خواهد بود.
وی اضافه کرد: خوش��بختانه تاکس��یرانی تکلیف ما مبنی بر استفاده از 
سیس��تم برخط و الکترونی��ک را هفته آینده اجرا خواهن��د کرد.نرخ گذاری 
کردیم که در شرایط جوی نامناسب هزینه تا ۵۰ درصد افزایش داشته باشد 

البته روزهای تعطیل جزو افزایش قیمت نیست و مثل نرخ شب هاست.
رییس ش��ورای ش��هر تهران در ادامه درباره کمک دولت در بحث ورود 
 واگن ها به کش��ور گفت: ما با آقای رییس جمهور جلس��ه داشتیم و موارد را 
ب��ه او توضیح دادیم و قرار اس��ت در این مس��اله کمک کنن��د و نوع کمک 

خودشان را به ما اعلام خواهند کرد.
وی درباره مش��کلات انباش��ت زباله و طرح تنظیف در شهر تهران بیان 
 کرد: برنامه ای برای جمع آوری پس��ماند وجود داش��ت که عملیاتی نش��د و 
آن را تغییر دادند. اصفهان در تنظیف شهر کار خوبی کرده و تهران هم قرار 
بود کار اصفهان را انجام دهد اما نش��د.باید ببینیم برنامه جدید با مدیرعامل 
جدی��د چگونه خواه��د بود و امیدوارم بتوانند خ��وب کار کنند و برنامه های 
خوبی به م��ا ارائه دهند.چمران این را هم گفت ک��ه پیمانکاران گلایه هایی 
برای قراردادها دارند و باید این مساله حل شود. البته الان شرایط فرق کرده 
و نسبت به قبل بهتر شده و تعداد زباله گردها کمتر و قراردادها اصلاح شده 
است اما تفکیک از مبدا و جمع آوری  باید خوب انجام بگیرد. در تهران و در 

مناطقی گاهی در شب سه بار پسماند جمع آوری می شوند.
چمران درباره توسعه بازارهای میوه و تره بار و استفاده از معماری ایرانی 
در ای��ن بازاره��ا گفت:تصاویر میادی��ن میوه  و تره بار را دیدیم که براس��اس 

معماری ایرانی ساخته شده و این مساله اتفاق خوبی است. 
در این خصوص شنبه هفته آینده توضیحات تکمیلی را خواهیم داد.

رییس شورای شهر تهران درباره آخرین وضعیت ورود اتوبوس های برقی 
گف��ت: اتوبوس های برقی در راه تهران هس��تند و امیدواری��م مابقی آن نیز 

وارد شوند.

مدیرعامل سازمان آتش نشانی تهران خبر داد؛

دومین ایستگاه آتش نشانی ویژه بانوان 
راه اندازی می شود

محمدی گفت:ب��رای اولین بار لایحه مدیری��ت یکپارچه ایمنی و آتش 
نش��انی کشور با محوریت تهران ارائه شده و تا پایان امسال در مجلس اعلام 

وصول خواهد شد.
قدرت اله محمدی در دویس��ت و نود و هشتمین جلسه شورای اسلامی 
شهر تهران با بیان اینکه آتش نشانان پایتخت سختی کار ندارند، اما سختی 

را برای نجات جان و مال مردم به جان می خرند، اظهار کرد: 
روز های ابتدایی ورود بنده به سازمان با ریزش ساختمان متروپل آبادان 
همراه بود که طی ۱۵ روز توانس��تیم با فرماندهی آتش نش��انی تهران، این 

حادثه را مدیریت کنیم.
 وی اف��زود:۱۷ ناترازی آتش نش��انی که ریش��ه ۵۰ س��اله داش��ت و با 
جان و مال مردم درگیر بود، شناسایی و حل کردیم. در حوزه ساختار نیروی 
انس��انی، معیش��ت مردم و تجهیزات و دیگر بخش ه��ا، ناترازی هایی وجود 
داشت که با کمک ش��ورا و شهردار تهران، ۸۰ درصد این ناترازی ها برطرف 

شد و از بخش زیادی از آن عبور کردیم.
محمدی با بیان اینکه چش��م آتش نشانان کشور به تهران است، یادآور 
ش��د: هر حادثه ای در کش��ور رخ می دهد از تهران کمک می گیرند و با توان 
پنج هزار و ۳۰۰ نیروی متخصص در همه رش��ته ها، جزو پنج کش��ور برتر 
 در زمین��ه آتش نش��انی به ش��مار می رویم. اگر می گوییم در آتش س��وزی 
لس آنجلس حاضر به حضوریم، ش��وخی نیس��ت و با جدیت این موضوع را 
مط��رح می کنیم و این موضوع مورد توجه آتش نش��انی ل��س آنجلس قرار 

گرفت. ما اولین کشوری بودیم که در این زمینه اعلام آمادگی کردیم.
وی تأکید کرد: حکم حقوق آتش نشان هفت میلیون تومان بود. ساختار 
آتش نش��انی با ساختار شهرداری ها همخوانی ندارد و فرایند آن شبه نظامی 

است و متناسب کردن این بدنه با شهرداری بسیار سخت است. 
۸۰ درصد نیرو های آتش نشان در کشور نظامی هستند و این ساختار و 

ناهمخوانی آن با شهرداری، کار را سخت تر می کند.
 تخریب و نوسازی ایستگاه ها پس از ۵۰ سال

محمدی با بیان اینکه توان عملیاتی آتش نشانی در تمام مؤلفه ها با رشد 
رو به رو بوده اس��ت، گفت: برای اولین پس از ۵۰ س��ال اقدام به تخریب و 
نوسازی ایستگاه ها کردیم.۶ ایستگاه در حال تخریب و نوسازی هستند و در 
هر س��ال حداقل ۲ ایستگاه را نوسازی می کنیم. این ایستگاه ها محل زندگی 

آتش نشانان هستند و باید نوسازی شوند. 
 وی افزود:ت��ا اف��ق س��ال ۱۴۱۰ برنام��ه ری��زی کردی��م که س��الیانه

 ۲۰۰ آتش نشان به بدنه سازمان اضافه شوند. 
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری تهران با بیان 
اینکه در این سه سال ۷۰ هزار ساختمان در بخش پیشگیری بازدید شده اند، 
تصریح کرد: این روند هر روز ادامه دارد و ما اماکن را روزانه بازدید می کنیم. 

ساختمان هایی که در آنها حادثه رخ داده عمدتا ۵ تا ۱۰ اخطار گرفته اند.
 تحویل مسکن آتش نشانان سال ۱۴۰۵

محمدی تأکید کرد:هش��ت هزار واحد مس��کونی برای آتش نش��انان با 
پیگیری های رئیس شورا و شهردار انجام شد. ۱۳ ماه ماراتن با مجموعه های 
 دولت��ی داش��تیم تا ب��ه نتیجه برس��یم.اولین کار م��ا این بود ک��ه کدملی 
پنج هزار نفر را به وزارت راه ارس��ال کردیم. این تعداد آتش نش��ان در سال 

۱۴۰۵ خانه های خود را تحویل خواهند گرفت. 
وی همچنین خاطرنش��ان کرد:برای اولین ب��ار لایحه مدیریت یکپارچه 
ایمنی و آتش نش��انی کش��ور با محوریت تهران ارائه ش��ده و تا پایان امسال 
در مجلس اعلام وصول خواهد ش��د. اگر بیمه ها توجه کنند و ساختمان های 
بدون تأییدیه آتش نشانی را نپذیرند، بخش زیادی از مشکلات حل می شود 

و ما این موضوع را در لایحه لحاظ کرده ایم. 
محمدی با بیان اینکه س��ال قبل یک میلیون نفر از ش��هروندان تهرانی 
آم��وزش دیدند، اظهار ک��رد: برای اولین بار در تاری��خ بلدیه، آمار حریق در 
تهران کاهش��ی بوده اس��ت. این آمار براس��اس س��امانه ۱۲۵ اس��ت و قابل 

دست کاری نیست. 
وی با اعلام اینکه به دنبال عضویت در مجامع بین المللی آتش نش��انی 
هس��تیم، تصریح کرد: پرچم جمهوری اس��لامی ایران در جمع کش��ور های 

مختلف، همه ساله برافراشته است. 

میز خبر

برنامه های سفر وزیر کشاورزی به خوزستان 
اعلام شد

سرپرست س��ازمان جهاد کشاورزی 
خوزس��تان گف��ت: افتت��اح و کلنگ زنی 
طرح های کش��اورزی در اس��تان از جمله 
برنامه های سفر وزیر کشاورزی به استان 

است.
ب��ه گ��زارش مهر، ج��واد س��لطانی 
کاظم��ی با بی��ان اینکه غلامرض��ا نوری، 
روزه��ای  در  جهادکش��اورزی،  وزی��ر 
 چهارش��نبه و پنجش��نبه هفت��ه ج��اری 

 به همراه رئیس جمهور مهمان مردم خوزس��تان اس��ت، اظهار کرد: این سفر
 دو روزه ش��امل چندین افتت��اح طرح، کلنگ زنی و بازدی��د از ظرفیت های 
بخش کش��اورزی استان در شهرس��تان های اهواز، کرخه، شوش، اندیمشک 

و دزفول است.
وی ب��ا بی��ان اینکه ام��روز چهارش��نبه وزیر جه��اد کش��اورزی همراه 
رئیس جمهور با فعالان بخش کشاورزی دیدار خواهد کرد، افزود:نوری قزلجه 
فردا پنجش��نبه نیز برای افتتاح و کلنگ زنی طرح های کش��اورزی به عنوان 
نماینده رئیس جمهور به شهرستان های کرخه و اندیمشک سفر خواهد کرد.

س��لطانی کاظمی ادامه داد: اس��تان خوزس��تان به عن��وان قطب تولید 
محصولات کش��اورزی کش��ور با بیش از ۱۳۸ محص��ول زراعی و باغی رتبه 
اول تولید گندم، ش��کر، ذرت دانه ای، چغندرقند پاییزه، آبزی پروری، مبارزه 
بیولوژیک با عوامل زیان رس��ان محصولات کش��اورزی، گل مریم و صادرات 

خرما را به خود اختصاص داده است.
سرپرست سازمان جهاد کشاورزی خوزستان می گوید: این سفر می تواند 
فرصت��ی طلایی برای تقویت زیرس��اخت های کش��اورزی اس��تان و ارتقای 
کیفیت زندگی مردم باش��د و امیدها را برای رونق بیش��تر بخش کشاورزی 

در خوزستان افزایش دهد.

عرضه کالاهای اساسی در نمایشگاه های بهاره

طب��ق هماهنگ��ی اتاق اصن��اف ب��ا وزارت جهاد کش��اورزی، امس��ال 
تولیدکنندگان کالاهای اساس��ی مانند لبنیات، روغن، گوشت، مرغ و … با 

عرضه تولیدات خود در نمایشگاه ها، مایحتاج مورد نیاز مردم را ارائه کنند.
به گزارش مهر، قاس��م نوده فراهانی، رئیس اتاق اصناف ایران در جلسه 
س��تاد تنظیم بازار که به ریاست محمدرضا عارف، معاون اول رئیس جمهور 
برگزار ش��د، گفت: پیرو مذاکرات انجام ش��ده و با هدف حمایت از تولیدات 
داخلی و به منظور رفاه ش��هروندان در آس��تانه سال نو و ماه مبارک رمضان 
مقرر ش��د، امس��ال نمایش��گاه های عرضه مستقیم کالا و جش��نواره فروش 
فوق العاده به رسم س��ال های گذشته و در قالب طرح نمایشگاهی به وسعت 
ایران با همکاری اتاق اصناف ایران و س��ازمان تعزیرات در اس��فندماه برگزار 

شود.
 بر اس��اس اعلام اتاق اصناف ایران، وی افزود: تلاش ما بر این اس��ت که 
با دعوت از تولیدکنندگان داخلی دارای مجوز و پروانه تولید و ارائه کالاهای 
باکیفیت و با اعمال تخفیف مناس��ب، از یک س��و از تولیدات داخلی حمایت 
کنیم و از سوی دیگر با عرضه مستقیم کالای با کیفیت و ارزان، گامی برای 

رفاه حال مردم در این ایام برداریم.
به گفته وی تلاش می شود با هماهنگی با دستگاه های ذی ربط غرفه های 

نمایشگاهی با قیمت مناسب در اختیار فعالان صنفی قرار داده شود.
رئی��س اتاق اصناف ای��ران در ادامه با تاکید بر لزوم هماهنگی رؤس��ای 
 اتاق ه��ای اصناف سراس��ر کش��ور ب��ا ادارات مرتبط به منظ��ور تأمین میوه 
ش��ب عید، برگزاری هرگونه نمایش��گاه عرضه کالا در اس��تان ها را منوط به 
هماهنگی اتاق های اصناف عنوان کرد و همچنین خواستار تأمین برق و سایر 
حامل های انرژی برای واحدهای صنفی در طول مدت برگزاری نمایشگاه های 

مرتبط با ایام پایانی سال و ماه مبارک رمضان شد.
 نوده فراهان��ی گف��ت: طب��ق درخواس��ت اتاق اصن��اف ای��ران از وزارت 
جهاد کش��اورزی مقرر ش��د، امس��ال تولیدکنندگان کالاهای اساسی مانند 
لبنیات، روغن، گوشت، مرغ و … نیز با عرضه تولیدات خود در نمایشگاه ها، 

مایحتاج مورد نیاز مردم را ارائه کنند.

 آمادگی ایران برای همکاری با روسیه 
در استخراج و فرآوری طلا

رئیس انجم��ن گوهر س��نگ ایران، 
از آمادگ��ی برای اج��رای توافقنامه جامع 
راهبردی ایران با روسیه برای همکاری در 
استخراج و فرآوری طلا به ویژه در صنعت 

جواهر سازی خبرداد.
مصاحب��ه  در  کیان��ی  مس��عود 
اختصاص��ی با خبرگزاری صداوس��یما، با 
اش��اره به ذخای��ر معدنی ای��ران، به ویژه 
 س��نگ های قیمتی گفت: کشور روسیه،

 ۳۰ درصد الماس دنیا را تولید می کند و از آنجا که کش��ور ما با کش��ور های 
حاشیه خلیج فارس، پاکستان، هندوستان و کشور های عربی و اسلامی روابط 

خوبی دارد، این کشور ها می توانند بازار های خوبی برای الماس باشند.
وی افزود: یکی از مباحثی که در این معاهده می تواند مورد توجه باشد، 
ورود س��نگ راف )خام( الماس روس��یه به ایران است که با فرآوری و تراش 
آن اشتغالزایی ایجاد شده و تجارت جواهرات ما رونق می گیرد.رئیس انجمن 
گوهر س��نگ ایران افزود: کشور روسیه هم با توجه به وقوع جنگ اوکراین و 
تحریم هایی که علیه این کش��ور اعمال شد عملا بخشی از بازار های صنعت 
الماس و جواهرات خود را از دست داده بود که این توافق به توسعه بازار های 

این کشور هم کمک خواهد کرد.
 کیانی با اش��اره به س��هم حدود نی��م درصدی ایران از تج��ارت خارجی 
گوهر سنگ ها در جهان، این توافقنامه را راهی برای توسعه این تجارت خواند.

وی افزود:ایران ۴۰ نوع گوهر س��نگ دارد که با برداش��ته ش��دن برخی 
قوانین دست و پاگیر، این صنعت توسعه می یابد و ارز آوری قابل قبولی برای 

کشور خواهد داشت.
در تبص��ره ۵ ماده ۲۰ »معاهده جامع راهبردی« میان ایران و روس��یه، 
طرف های متعهد آمادگی خود را برای توسعه همکاری های متقابل در صنایع 

استخراج و فرآوری طلا، الماس، برلیان و جواهرات اعلام کرده اند.

متقاضیان بدحساب  از نهضت ملی مسکن 
پرند حذف می شوند

مدیرعام��ل ش��رکت عمران ش��هر 
جدید پرند با اشاره به حذف متقاضیان 
بدحس��اب گفت:به ناچار باید متقاضیان 
بدحس��اب را نیز از پروژه ها حذف کرد، 
زیرا ظلم به خوش حساب ها خواهد بود.

ب��ه گ��زارش مه��ر، آرش صی��ادی 
مدیرعامل ش��رکت عمران ش��هر جدید 
پرن��د با اش��اره به اینک��ه در پروژه های 
مختل��ف، اعداد و ارقامی ک��ه به عنوان 
می ش��ود،  اع��لام  متقاضی��ان  آورده 
متفاوت اس��ت و بنا بر شرایط پروژه ها، 
این پیامک ها ارس��ال می ش��ود، گفت: 
 واقعی��ت این اس��ت ک��ه ای��ن پروژه ها 
ب��ا آورده نقدی متقاضی��ان و همچنین 
تس��هیلات بانکی پیش��رفت می کنند و 
هرچ��ه زمان پرداخت طولانی تر ش��ود، 
به ضرر متقاضی��ان خواهد بود؛ چرا که 
قیمت مصالح ساختمانی افزایش یافته و 
پیمانکاران نیز درخواست تعدیل قیمت 

خواهند کرد.
وی گفت:بر این اس��اس باید هرچه 
س��ریع تر مبالغ آورده متقاضیان تکمیل 
شود تا پیمانکار پروژه نیز بتواند کار را به 
پی��ش ببرد. مدل مالی برخی پروژه های 
 پرند ب��ه گونه ای ب��وده که بای��د هر از 
چند م��اه آورده ۴۰ میلی��ون تومانی از 
س��وی متقاضی��ان تأمین می ش��د، اما 

پیش��رفت فیزیکی پروژه ها با پیش��رفت 
مالی آنها همتراز نبود.

ش��ده  ی��اد  ادامه داد:پیام��ک  وی 
ب��ه همی��ن دلیل ب��رای این دس��ته از 
متقاضیان ارس��ال شد تا آورده متقاضی 
با پروژه همتراز شود؛ در غیر این صورت 
پیمان��کاران پروژه ها مرتباً درخواس��ت 

تعدیل قیمت خواهند داشت.
مدیرعام��ل ش��رکت عمران ش��هر 
جدید پرند تصریح کرد: با توجه به تورم 
موجود در اقتصاد و نگرانی هایی که بابت 
طولانی ش��دن تکمی��ل پروژه ها وجود 

دارد، م��ا ناچار به ارس��ال این پیامک ها 
ش��دیم تا متقاضیان نی��ز هرچه زودتر 
مبالغ آورده نقدی خود را تکمیل کنند 
و »مفهوم این پیامک ها چهار برابر شدن 

میزان اقساط نیست«.
وی اظه��ار کرد:اگ��ر ب��ه بررس��ی 
ای��ن  از  برخ��ی  پرداخت��ی  می��زان 
 متقاضیان بپردازیم ش��اید تاکنون باید 
۴۰۰ میلیون تومان پرداختی می داشتند، 
اما در پیامک مذکور مبلغ ۲۸۰ میلیون 

تومان عنوان شده است.
صی��ادی در خصوص اینک��ه آیا عدم 

تکمیل وجه در مهلت تعیین شده نمی تواند 
به خروج متقاضیان از پروژه و حضور دلالان 
بیانجامد، گفت: چنین چیزی ممکن است، 
اما خروج متقاضی��ان از پروژه ها را توصیه 
نمی کنم، زیرا امروز خانه دار ش��دن بسیار 

سخت و دشوار شده است.
مدیرعام��ل ش��رکت عمران ش��هر 
جدید پرن��د ادامه داد: دول��ت با تأمین 
برخی مصالح س��اختمانی، حذف قیمت 
زمین، اخذ تخفیف در پروانه های ساخت 
و همچنین تسهیلات بانکی و ...تدابیری 
اندیش��یده تا مردم به آسان ترین شکل 
ممک��ن صاحب خان��ه ش��وند. هرچند 
تأمی��ن آورده نقدی لازم ب��رای برخی 
متقاضیان دش��وار اس��ت، اما به هرحال 
با همین آورده های نقدی و تس��هیلات 
بانکی است که پروژه ها به پیش می رود 
و نبای��د فرام��وش کرد طولانی ش��دن 

پروژه ها به ضرر متقاضیان است.
وی در پای��ان بی��ان ک��رد: اکنون 
 افزای��ش تس��هیلات س��اخت مس��کن 
ب��ه ۶۵۰ میلیون تومان ط��رح موضوع 
شده است که اگر عملیاتی و ابلاغ شود، 
کمک ح��ال متقاضیان خواهد بود.با این 
حال به ناچار باید متقاضیان بدحس��اب 
 را نیز از پروژه ها ح��ذف کرد، زیرا ظلم

 به خوش حساب ها خواهد بود.

معاون توس��عه و عمران روس��تایی 
بنی��اد مس��کن کش��ور اعلام ک��رد که 
تلاش می کنیم تا س��ال ۱۴۰۵، میزان 
مقاوم سازی واحدهای مسکونی روستایی 

را به ۷۰ درصد برسانیم.
به گزارش ایس��نا، داری��وش بلدی 
در حاش��یه بازدی��د از طرح های عمران 
روستایی شهرس��تان داراب به اقدامات 
بنیاد مسکن برای توس��عه روستایی به 
برخی اقدامات انجام ش��ده مانند انعقاد 
 تفاهم نام��ه تامین زمی��ن جهت احداث

 ۵۰ ه��زار واح��د مس��کن محرومان با 
س��ازمان ملی زمین و مس��کن، رش��د 
واگذاری زمین های روستایی به صورت 
اج��اره ۹۹ س��اله به محرومی��ن، احیاء 
ام��لاک متعلق به حس��اب ۱۰۰ جهت 
تامی��ن مناب��ع مالی س��اخت مس��کن 
محرومی��ن و افزای��ش س��قف وام های 
مقاوم س��ازی و ساخت مسکن روستایی 

اشاره کرد.
وی بی��ان ک��رد: بر اس��اس مصوبه 
هیات دولت، س��قف فردی تس��هیلات 
در  مس��کن  نوس��ازی  و  بهس��ازی 
روس��تاها و ش��هرهای زیر ۲۵ هزار نفر 
جمعیت سهمیه س��ال ۱۴۰۳ با رعایت 
 مقررات ملی س��اختمان ب��رای حداقل

 ۲۰۰ هزار واحد، با دوره مشارکت مدنی 
و فروش اقس��اطی مجموعاً به مدت ۲۰ 
س��ال به ۴۰۰ میلیون توم��ان افزایش 
یافت. ابلاغ و اجرای این مصوبه می تواند 

نق��ش بس��زایی در شتاب بخش��ی ب��ه 
روستایی  مسکن  مقاوم سازی  طرح های 

داشته باشد.
معاون توس��عه و عمران روس��تایی 
بنیاد مسکن تصریح کرد: به هر حال وام 
مسکن روستایی به دلیل کم بهره بودن، 
از س��وی متقاضیان با اس��تقبال مواجه 
می ش��ود و امیدواری��م ک��ه بانک ها نیز 
همکاری خوبی در این خصوص داش��ته 
باش��ند تا بتوانیم مقاوم سازی واحدهای 
 مس��کونی روس��تایی را تا س��ال ۱۴۰۵ 

به ۷۰ درصد برسانیم.
وی ادام��ه داد: تلاش ما این اس��ت 
ت��ا س��ال ۱۴۰۵ می��زان مقاوم س��ازی 
 واحده��ای مس��کونی روس��تایی را ب��ه 
۷۰ درص��د برس��انیم، چ��را ک��ه اگ��ر 
مقایس��ه ای میان روس��تاهای زلزله زده 

قب��ل از نوس��ازی ب��ا روس��تاهایی که 
نوسازی و مقاوم س��ازی در آن روستاها 
صورت گرفت��ه و زلزله رخ داده اس��ت، 
صورت بگیرد، متوجه خواهیم ش��د که 
برنامه نوسازی و اعطای تسهیلات تا چه 

حد می تواند مفید و موثر باشد.
بلدی در ادامه از بخش های رستاق 
و جن��ت نیز بازدید به عم��ل آورد و به 
تفاهم نامه ه��ای متع��دد ب��ا نهاده��ای 
حمایت��ی جهت س��اخت مس��کن برای 
مددجوی��ان کمیته امداد و بهزیس��تی 
و اص��لاح آئین نام��ه انجم��ن خیری��ن 
مسکن س��از ب��ا توج��ه ویژه ب��ه تامین 
مس��کن اقش��ار کم درآم��د در بودجه 
۱۴۰۳ بنیاد اش��اره ک��رد و گفت: نظام 
بودجه ریزی ابزاری برای تخصیص بهینه 
منابع مال��ی مجموعه به سیاس��ت ها و 

برنامه ه��ا و ثقل سیاس��تگذاری عمومی 
 و دورنم��ای آن مجموع��ه اس��ت ک��ه 
با تاکید ویژه ش��ورای مرکزی و ریاست 
بنیاد مس��کن، سیاس��ت تامین مسکن 
اقش��ار کم درآم��د ج��زو سیاس��ت های 
س��ال  در  بنی��اد  برنامه ه��ای  اصل��ی 
 ۱۴۰۳ بوده اس��ت که تا س��قف ساخت 
۳۰ هزار واحد مسکن اقشار کم درآمد از 
محل منابع داخلی بنیاد تصویب ش��د و 
 پس از گذشت ۹ ماه روند مطلوبی داشته 

است.
مع��اون عم��ران روس��تایی  بنیاد 
مس��کن انق��لاب اس��لامی همچنین با 
ش��نیدن اظه��ارات بخش��داران بخش 
مرک��زی و فس��ا رود داراب با اش��اره به 
موضوعات حوزه مسکن در برنامه هفتم 
توس��عه اقتص��ادی، اجتماعی هم گفت: 
نگاه ویژه برنامه هفتم به حوزه مس��کن 
از جمل��ه رش��د ۹ درص��دی در بخش 
ساختمان، تمهیدات لازم جهت ساخت 
مسکن مناسب، مسکن حمایتی، مسکن 
روس��تایی معیش��ت محور و ... می تواند 
ظرفیت های بس��یار خوبی جهت تحقق 
ش��عار تامین مس��کن محرومین باش��د 
که ب��ا همه ت��وان به دنبال اس��تفاده از 
این ظرفیت در بنیاد  مس��کن هس��تیم 
 و جلس��ات منظ��م و منس��جم رئی��س 
بنیاد مس��کن با نماین��دگان مجلس و 
همچنی��ن دولتم��ردان  در ای��ن زمینه 

برگزار شده است.

اع��لام  ته��ران  مت��رو  ش��رکت 
از  ته��ران  مت��رو   ۱۱  کرد:خ��ط 
س��ه راه تقی آباد ورامین ش��روع شده و 
 ایس��تگاه انتهایی آن در بوستان چیتگر

 است.
به گزارش مهر، شرکت مترو تهران 

اعلام کرد: خط ۱۱ مترو تهران از سه راه 
تقی آباد ورامین ش��روع شده و ایستگاه 

انتهایی آن در بوستان چیتگر است.
طول این خط ۳۲ کیلومتر و دارای 
 ۲۱ ایس��تگاه اس��ت ک��ه از ای��ن تعداد

 ۵ ایس��تگاه به صورت تبادلی با س��ایر 

خط��وط تهران و ۳ ایس��تگاه به صورت 
تبادل��ی با خط��وط راه آهن سراس��ری 

اتصال دارد.
مناط��ق  در  خ��ط  ای��ن 
۱۶،۱۷،۱۸،۱۹،۲۰ و ۲۱ ایس��تگاه دارد 
و ب��ه کاه��ش ترافی��ک خ��ط ۵ کمک 

می کند.
س��اخت این خ��ط در دس��تور کار 
ش��هرداری ته��ران قرار گرفت��ه و دلیل 
اهمی��ت این خط آن اس��ت که متروی 
جنوب شرق تهران را به غرب آن متصل 

می کند.

معاون بنیاد مسکن مطرح کرد:

تلاش برای مقاوم سازی ۷۰ درصدی واحدهای 
مسکونی روستایی تا سال ۱۴۰۵

خط ۱۱ مترو از کدام محله های تهران عبور می کند؟

صدور و تبدیل بیش از ۲ میلیون مجوز کسب وکار 
در دولت چهاردهم

وزی��ر ام��ور اقتص��ادی و دارایی گف��ت:در همین 
 مدت کار دول��ت چهاردهم بیش از دو میلیون مجوز یا 

صادر شده و یا تبدیل شده است.
ب��ه گ��زارش مه��ر، عبدالناص��ر همتی وزی��ر امور 
اقتصادی و دارایی در حاشیه هشتاد و پنجمین نشست 
هی��ات مقررات زدای��ی و بهبود محیط کس��ب وکار در 
خصوص مصوبات و تصمیمات نشست این هیأت گفت: 
جلس��ه برگزاری هیات پس از مدتی وقفه تشکیل شد 
و علت این وقفه نیز این بود که بحث های کارشناس��ی 
در کمیته ه��ای مختلف زیاد ب��ود و به همین دلیل این 

فرصت داده شد تا دستور کار آماده شود.
وزی��ر ام��ور اقتص��ادی و دارای��ی در ادام��ه گفت: 
مهم ترین دس��تور کار امشب مربوط به گزارش عملکرد 
هی��ات و مرکز در نشس��ت ب��ود و در این گ��زارش به 
موضوع صدور ۱۷ ه��زار مجوز خودکار بود و دلیل این 

کار ه��م این بود که جاهایی که بای��د مجوزها را صادر 
می کردند تأخیر زیادی داشتند.بنابراین با بررسی هایی 
 ک��ه همکاران ما در مرکز انج��ام دادند این تعداد مجوز

 به طور خودکار صادر شد.
همتی اف��زود: در همین مدت کار دولت چهاردهم 
بیش از دو میلیون مجوز یا صادر شده است و یا تبدیل 

ش��ده اس��ت و اگر با کل ۷ میلیون مجوزی که تاکنون 
صادر شده است می بینیم که عملکرد قابل قبولی است.

وزیر امور اقتصادی و دارایی ابراز امیدواری کرد که 
به تدریج به س��متی حرکت کنی��م که این هیات بتواند 
زمینه ای ایجاد کند ک��ه از اقداماتی که پیش بینی پذیر 

بودن اقتصاد کشور لطمه می زند پیشگیری شود.
وی افزود:تمام هم وغم ما در این هیأت این است که 
کاری بکنیم که همه مردم احساس کنند که مجوزهایی 
که می گیرند بر اساس اصول است و هم اینکه هیچ گونه 
تبعیض��ی در صدور مجوزها وج��ود ندارد و درعین حال 

فعالیت ها برای مردم شفاف باشد.
وزی��ر اقتصاد ب��ا تأکید بر اینکه ه��ر تصمیمی که 
س��ازمان ها و دس��تگاه ها می گیرند باید در درگاه ثبت 
ش��ود، افزود:امیدواری��م از این به بعد جلس��ات هیات 

مقررات زدایی مرتب و با سرعت بیشتری برگزار شود.


